
 

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Middelen van 27 augustus 2019

Aanwezigen
Raadsleden/ duoleden: De heren H. Van Teijlingen (PW), W. Beets (PW), G.J. Ballast (CDA), 
D.H. Simonides (CDA), J. Puper (PvdA), A. Fopma (PvdA), K. Molenkamp (DSSW/ SW) en J.H. Bruursema (GB) 
en de dames G. Kiers (DSSW/ SW), J.W. Mones – Kassies, S. Hornstra (VVD) en C.N.G. Starke (VVD)
Collegeleden: de wethouders J.A.Y. De Haas, H. Doeven en burgemeester H. Jager
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Sikkema, Nevels en Spliet en de dames Poelman - Bouma, 
Boer en van Dijk
Externen: —

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: Mevrouw R. Masselink – Den Hollander
Griffier: Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering 
Bekijk hier de live beelden.

2. Vaststellen agenda en vergaderorde
De agenda wordt conform vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

3. Vragen halfuur inwoners
Onderwerp: Principeverzoek
De heer Kemp 
De heer Kemp maakt gebruik van het vragen halfuur inwoners. Hij vraagt als mede-eigenaar van camping 
Leggingerveld in Dwingeloo, aandacht voor zijn principeverzoek. 

Naar aanleiding van vragen vanuit de commissie geeft wethouder De Haas aan dat er op dit moment nog 
een procedure loopt en hij daarom geen reactie wil geven.
Bekijk hier de live beelden.

Onderwerp: Bestemmingsplan buitengebied 2019
De heer Baptist
De heer Baptist maakt gebruik van het vragen halfuur inwoners. Hij verzoekt om de procedure voor het 
bestemmingsplan 2019, welke nu in de voorontwerp fase ligt, een hoge prioriteit te geven en een breed 
overleg met de bevolking van Westerveld te organiseren om te komen tot een uitvoerbaar 
ontwerpbestemmingsplan buitengebied Westerveld. De inspraaknotitie hangt aan dit verslag en maakt 
hiervan onderdeel uit.
Bekijk hier de live beelden.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=170073
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=252887
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=292677
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=1258827


4. Verslag van de commissievergadering d.d.  6 juni 2019 + toezeggingenlijst 
Het verslag van de commissievergadering d.d. 6 juni 2019 en toezeggingenlijst worden conform vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

5. Rondvraag
Onderwerp: Bestemmingsplan buitengebied 2019
De heer Fopma (PvdA)
Vragen 

1. Kan het college een korte samenvatting geven van de laatste ontwikkelingen rond het 
bestemmingsplan buitengebied 2019? 

2. Zijn er naast de zienswijze van Milieudefensie Westerveld al meerdere zienswijzen ontvangen?
Toezegging
--
Beantwoording college
Wat betreft de laatste ontwikkelingen rond het bestemmingsplan buitengebied 2019 verwijst wethouder De 
Haas naar de publicatie van 17 juli 2019 in de Westervelder. Hem is alleen bekend dat Milieudefensie 
Westerveld een zienswijze heeft ingediend. 
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Bestemmingsplan buitengebied
De heer Simonides (CDA)
Vragen 

1. Welk bestemmingsplan is actueel?
2. Welk bestemmingsplan ligt ter inzage en kan men een zienswijze op geven ?
3. Wat zijn de verschillen tussen de verschillende bestemmingsplannen?

Toezegging
--
Beantwoording college
Het bestemmingsplan buitengebied 2017 is door de Raad van State nietig verklaard, wat er toe had kunnen 
leiden dat de bestemmingsplannen van vóór de herindeling vigerend waren geworden. Dat heeft het college 
willen voorkomen door zo snel mogelijk een passende planologische bescherming daarom omheen te 
leggen. Binnen de bestaande termijnen wil het college zo snel mogelijk het bestemmingsplan buitengebied 
aanpassen. Dit is de reden dat er een nieuw ontwerpbestemmingsplan 2018 in aangepaste vorm is 
aangeboden en waar alles in relatie met de PAS er is uitgehaald. Extern wordt het bestemmingsplan 
buitengebied 2018 hierop getoetst.

Op dit moment liggen er twee bestemmingsplannen ter inzage. Dit zijn het bestemmingsplan buitengebied 
2018, dat is gericht op een reparatie van het bestemmingsplan naar aanleiding van de uitspraak van de Raad 
van State over de PAS. Daarnaast ligt er een voorontwerp bestemmingsplan buitengebied 2019 ter inzage. 
Voor het bestemmingsplan buitengebied 2018 bestaat de mogelijkheid om een zienswijze in te dienen. Ook 
de eerder ingediende zienswijzen die een relatie hebben met het bestemmingsplan buitengebied 2017 gaan 
daarmee over, mits de indieners aangeven hun zienswijze te handhaven. Voor het voorontwerp 
bestemmingsplan buitengebied 2019 bestaat er een inspraakmogelijkheid, wat weer van invloed zal zijn op 
het ontwerp bestemmingsplan buitengebied 2019.
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Onveilige situatie deel Dwingelerdijk (60 km zone) in Dwingeloo
De heer Fopma (PvdA)
Vragen

1. Heeft het college contact gehad met de lokale buurtvereniging over de verkeerssituatie buiten de 
bebouwde kom op de Dwingelderdijk in de 60 km-zone?

2. Zo ja, is hier net als in Vledder het plaatsen van een hindernis een optie om dit onveilige gevoel bij 
de burgers weg te nemen. In Vledder was de klacht van 1 persoon al voldoende om een maatregel 
te treffen. We moeten voorkomen dat er sprake is van rechtsongelijkheid. Het optisch versmallen 
van de weg door het verbreden van de fietsstrook aan beide zijden zou mogelijk ook een goede en 
efficiënte oplossing zijn

Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe om met omwonenden de knelpunten te inventariseren om samen tot een 
oplossing te komen, maar eerst zal de snelheid gemeten worden en de verkeersintensiteit. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=1806813
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=1884790
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=2056133


Beantwoording college
Volgens wethouder Doeven is de situatie niet een op een met de situatie in Vledder te vergelijken. Hij weet 
dat er wel is gesproken met de omwonenden, maar in verband met de vakantieperiode is het hem niet 
bekend wat er precies is besproken. 
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Zendmasten telecommunicatie
De heer Beets (Progressief Westerveld)
Vragen
Tijdens de commissievergadering Fysiek Domein en Middelen van 6 juni 2019 is door de heer Beets 
voorgesteld om tijdens een commissievergadering deskundigen uit te nodigen op het gebied van 
zendmasten en telecommunicatie om de leden van de commissie van nadere informatie te voorzien. De 
heer Beets wil van de commissieleden weten in hoeverre een dergelijke activiteit op draagvlak kan rekenen.
Toezegging
--
Beantwoording commissieleden
Mevrouw Kiers kan zich in het voorstel van de heer Beets vinden. Daarentegen is de heer Ballast niet erg 
enthousiast, hij is van mening dat de commissie te veel op de stoel van de uitvoering gaat zitten. De fractie 
van de PvdA wil wel een poging wagen.

De heer Beets is voornemens om een verzoek bij de agendacommissie in te dienen.
Bekijk hier de live beelden

6. Voorstel opstellen Integraal veiligheidsplan 2019-2022
Voorgesteld besluit

Beslispunt 1:
Instemmen met startnotitie/plan van aanpak Integraal veiligheidsplan 2019-2022
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A-stuk.
Toezegging
--
Aantekeningen

- Burgemeester Jager brengt in dat de bevolking meerdere malen wordt betrokken bij de 
totstandkoming van het veiligheidsplan 2019 – 2022. 

- Om dubbelingen zoveel mogelijk te voorkomen vraagt burgemeester Jager de commissieleden 
contacten te leggen met partijgenoten in omliggende gemeenten. 

Bekijk hier de live beelden

7. Voorstel tussenuitspraak Raad van State inzake bestemmingsplan Havelte, onderdeel afronding 
Meerkamp

Voorgesteld besluit

Besluitpunt 1
Het vaststellingsbesluit van 27 juni 2017 niet herzien

Besluitpunt 2
De afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State informeren door middel van bijgevoegde brief.
Conclusie voorzitter

- Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk.
- De griffie doet vraagt of het mogelijk is dat raadsleden kennis kunnen nemen van het 

gespreksverslag.
Insprekers

- Mevrouw Zuidema maakt namens de heer Pastoor van de mogelijkheid gebruik om in te spreken. 
De inspraaknotitie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit.

- Naar aanleiding van de bijdrage van de inspreker vraagt de heer Puper de griffie naar de 
mogelijkheid om kennis te nemen van het verslag van het gesprek dat op 15 juli 2019 heeft 
plaatsgevonden tussen de heer Pastoor, wethouder De Jong en burgemeester Jager. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=2229090
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=2615493
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=2725340


- De heer Jeeniga maakt als eigenaar van een perceel op vakantiepark Mooi Oavelt gebruik van de 
mogelijkheid om in te spreken. De inspraaknotitie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel 
uit.

Toezegging
--
Aantekeningen

- Gezien de bijdrage van de insprekers refereert wethouder De Haas aan het feit dat de raad een 
besluit neemt over dat wat voorligt. De inspraak richt zich op het totale plan.

- De fractie van Gemeentebelangen kan zich vinden in de conceptbrief die voorligt. Mevrouw Mones 
vindt het jammer dat er nog geen overeenkomst ligt. Mocht het college er niet uitkomen met de 
belanghebbende wil de fractie van Gemeentebelangen dat er een nieuw initiatief wordt opgezet 
om te komen tot woningbouw in Havelte.

- Ook de heer Ballast heeft interesse naar de inhoud van het gespreksverslag. Het CDA is op zich 
akkoord met de concept brief, mits er vervolggesprekken gaan plaatsvinden. 

- De fractie van DSSW/ SW is akkoord met de concept brief. Mevrouw Kiers vraagt aandacht voor de 
ruimtelijke kwaliteit en vraagt het college boven op het plan te blijven zitten.

- De heer Beets wil het college meegeven om te overwegen om het loonbedrijf te verplaatsen.
- Volgens wethouder De Haas wordt er ruimte geboden voor overleg. 

Bekijk hier de live beelden

De voorzetter schorst de vergadering om 21:39 uur.
De vergadering wordt om 21:47 uur hervat.

8. Voorstel vaststellen startnotitie RES Drenthe 1.0
Voorgesteld besluit

Besluitpunt 1
Vaststellen de Startnotitie Regionale Energie Strategie Drenthe 1.0.
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk.
Toezegging

- Wethouder Doeven zegt toe om de gemeenteraad over de voortgang regelmatig op de hoogte te 
houden.

- De vragen van de heer Van Teijlingen worden door het college schriftelijk beantwoord.
Aantekeningen

- Voor mevrouw Kiers is het nog vrij abstract. Ze vraagt de wethouder om de commissie en raad 
regelmatig op de hoogte te houden. 

- Er blijken grote verschillen te zijn over de wijze waarop de verschillende gemeenten vorm geven 
aan de Regionale Energie Strategie. Wanneer het voorstel door een van de gemeenteraden wordt 
geamendeerd, zal dit volgens wethouder Doeven zeer vertragend werken. 

Bekijk hier de live beelden

9. Voorstel startnotitie duurzaamheid
Voorgesteld besluit

Besluitpunt 1
De Startnotitie Duurzaamheid vast te stellen voor de periode 2020-2030
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A-stuk.
Toezegging
--
Aantekeningen

- Met de voorliggende startnotitie voldoet het college aan de vraag van de raad. Wethouder Doeven 
nodigt de commissie/ raad uit om met aanvullingen te komen, om zo een gedragen kader te 
creëren. 

- Mevrouw Kiers vraagt het college kansen en ruimte te creëren om te kunnen experimenteren.
- Het CDA heeft een goed gevoel bij de duurzaamheidsdoelen, maar het is de heer Ballast niet 

duidelijk wat dit precies voor Westerveld betekent. Hij vraagt het college wie hierin de leiding gaat 
nemen. Het is hem niet duidelijk waar we politiek we op dit moment staan en het is hem niet 
duidelijk of het politiek verdedigbaar is. Wethouder Doeven worstelt net als het CDA met de vraag 
wie straks verantwoordelijk is.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=3492193
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=6140897


- Volgens mevrouw van Dijk (medewerker ambtelijke organisatie) is de startnotitie vooral bedoeld 
om een begin te maken om met elkaar in gesprek te gaan.  

Bekijk hier de live beelden

10. Voorstel vaststellen beleidskader kleinschalige hernieuwbare energiebronnen
Voorgesteld besluit

Besluitpunt 1
Vaststellen het Procesvoorstel Planologisch beleid op kleinschalige hernieuwbare energiebronnen;

Besluitpunt 2
Het budget van €110.000,- te dekken uit de algemene reserve en op te nemen in de najaarsrapportage.
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A- stuk.
Toezegging
Op verzoek van mevrouw Kiers zegt wethouder Doeven toe om een globaal overzicht van de uitgaven die 
hebben plaatsgevonden op het gebied van duurzaamheid te geven.
Aantekeningen

- De heer Beets ziet veel vertraging in het voorliggende plan. Volgens wethouder Doeven blijkt dat 
wanneer je het goed wilt doen, dit de kortste weg is.

- Mevrouw Starke wil van het college weten waarom de dekking van het voorstel uit de algemene 
reserves wordt gehaald, terwijl er een speciale  post in de begroting is opgenomen voor 
duurzaamheid. Volgens wethouder Doeven worden de duurzaamheidsacties uit de post 
duurzaamheid betaald en gaat is bij dit voorstel sprake van Ruimtelijke Ordening.

Bekijk hier de live beelden

11. Ingekomen stukken en mededelingen
Onderwerp: Weergave ingekomen stukken
De heer Bruursema (Gemeentebelangen)
Vragen vanuit de commissie
De heer Bruursema vraagt of het mogelijk is om nog eens na te denken over de wijze van publicatie van 
ingekomen stukken.
Toezegging college
--
Beantwoording college
--
Bekijk hier de live beelden

12. Informatie van het college van burgemeester en wethouders
Onderwerp: B&W besluit Inzake de uitspraak van de Raad van State inzake het bestemmingsplan 
buitengebied agrarische gronden (I)
De heer Van Teijlingen (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
De vragen van de heer Van Teijlingen worden aan de griffie gestuurd.
Toezegging college
Wethouder De Haas zegt toe de vragen van de heer Van Teijlingen schriftelijk beantwoorden.
Beantwoording college
Wethouder De Haas adviseert de vragen aan de griffie te sturen. 
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: B&W besluit Standpunt van het college ten aanzien van gewasbescherming en voortgang 
bestemmingsplan buitengebied (L)
De heer Van Teijlingen (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
De vragen van de heer Van Teijlingen worden aan de griffie gestuurd.
Toezegging college
Wethouder De Haas zegt toe de vragen van de heer Van Teijlingen schriftelijk te beantwoorden.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=6553770
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=7576177
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=8106967
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=8218440


Beantwoording college
- De beantwoording van de schriftelijke vragen van de heer Puper zijn volgens wethouder De Haas 

onderweg. 
- Wethouder De Haas adviseert de vragen aan de griffie te sturen.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: B&W besluit over principeverzoek Vakantiepark Zonnetij, Lhee 88a Dwingeloo (H)
De heer Beets (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
De heer Beets ondersteunt het besluit van het college. Hij vraagt aandacht voor om er goed naar te kijken en 
dan in z’n geheel. Hij bedoelt daarmee samen met de Bospub en camping de Olde Bargen.
Toezegging college
 --
Beantwoording college
Wethouder De Haas wil voorkomen dat allerlei onderwerpen betrokken worden bij Vitale Parken.
Bekijk hier de live beelden

 
13. Informatie over verbonden partijen

De informatie over verbonden partijen wordt voor kennisgeving aangenomen.
Bekijk hier de live beelden

14. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22:40 uur
Bekijk hier de live beelden.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 8 oktober 2019.

De commissiegriffier, De voorzitter,

J. van Roeden – Hoekstra R. Masselink – den Hollander

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=9007927
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=9036483
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=9036483
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190827_1?start=9266850

